

The Methodist Issachar Watcher 19/03/2020-25/03/2020

Prayer Items for 3rd week of March

1. Family: Pray that God bless us in our home altar to experience God's love more.

2. The Church:

A) Pray for all SCAC congregation that we continue to worship God through online services and family worships, to practice God's love in our community and among family members specially for these two weeks.

B) Pray for all fellowship advisors, committee members, teachers and officers. Pray that Holy Spirit guides them to plan and continue their ministry. In this very season, continue their role of caring, keep watching and teaching.

3. Country:

A) Pray that God bless our cabinet members and state government with wisdom, to come out with good strategy on preventing the spreading of covid-19 virus.

B) Pray for the spreading of covid-19 virus in East and West Malaysia. Lord have mercy and heal our land.

C) Pray for all medical personnel. Gives thanks for them and cherish their efforts.

D) Pray for Malaysians' civic awareness to be mold through this virus-spreading season.

4. World

A) Pray for the economy as stock market fell sharply all over the world affecting economy..

B) Pray for the spreading and outbreak of covid-19 virus all over the world, Lord have mercy. Specially pray for Italy, Iran and Spain. (Three most serious country with confirmed cases other than China.)

卫理公会以萨迦守望者 19/03/2020-25/03/2020

三月第三个星期的祷告事项

1. 家庭：求主帮助我们的家庭祭坛可以成为主爱的出口，成为教导真道的场所，成为关怀的医院，成为布道宣教的基地。

2. 教会：

A) 为砂卫理公会华人年议会属下的所有教会祷告。求主带领教会在暂停所有活动的这两周，依然继续透过线上崇拜和家庭聚会来守主日，并且在社区和家庭里继续活出主的爱。

B) 各肢体的顾问，职员，老师，军官代祷。求圣灵引导他们晓得如何计划和继续他们的事工，在不能相见的期间继续发挥关怀，守望和教导的角色。

3. 国家：

A) 求神赐智慧给内阁及各州政府，可以制定有效的策略来遏制疫情扩散祷告。

B) 为西马和东马不断扩散的疫情祷告，愿神怜悯医治这地。

C) 为所有的医护人员代祷，感恩及珍惜。

D) 为马来西亚人的公民意识可以在这次疫情中被塑造祷告。

4. 世界

A) 祷告纪念各国股市大幅下跌，经济严重受损等情况。

B) 为世界各地持续扩散及爆发的疫情祷告，求主怜悯。其中特别纪念意大利，伊朗和西班牙（除中国以外疫情最严重的三个国家）

Pengawal Isakhar Methodist 19/03/2020-25/03/2020

Doa minggu ketiga Mac

1. Keluarga: Berdoa supaya mezbah keluarga kita boleh menjadi tempat untuk mengasihi Tuhan, mengajar kebenaran, mengambil berat antara satu sama lain dan juga asas untuk menginjil.

2. Gereja:

A) Berdoalah untuk semua jemaat SCAC agar kita masih boleh menjalankan hari Sabat melalui ibadah ONLINE dan mezbah keluarga serta mempraktikkan kasih Tuhan di dalam keluarga dan komuniti kita selama dua minggu ini .

B) Berdoa untuk penasihat, pemimpin-pemimpin persaudaraan , guru-guru, dan pegawai-pegawai BB dan GB supaya mereka boleh merancang dan meneruskan acara mereka di bawah bimbingan Roh Kudus dan terus memainkan peranan untuk mengambil berat , saling membantu dan mengajar pada waktu kritikal ini.

3. Negara:

A) Berdoa kepada Tuhan agar memberikan kebijaksanaan kepada kabinet dan pemimpin-pemimpin negeri untuk mengembangkan strategi yang efektif bagi mencegah penyebaran wabak COVID-19.

B) Berdoa untuk wabak yang berterusan di Semenanjung Malaysia , Sabah dan Sarawak . Semoga Allah berbelas kasihan dan menyembuhkan negara kita.

C) Berdoa, mengucap bersyukur dan menghargai semua kakitangan perubatan.

D) Berdoa agar sikap kewarganegaraan Malaysia dapat dibentuk dalam Wabak COVID-19.

4. Dunia

A) Mengingati penurunan mendadak dalam pasaran saham dan kemerosotan ekonomi yang teruk di seluruh dunia dalam doa .

B) Berdoa untuk belas kasihan Tuhan dalam penyebaran COVID-19 yang berterusan di seluruh dunia. Khususnya, mari kita selalu mengingati negara Itali , Iran dan Sepanyol . Tiga negara ini merupakan penyebaran COVID-19 yang paling serius selain daripada Negara China .